



**COUNCIL OF
THE EUROPEAN UNION**

GENERAL SECRETARIAT

Brussels, 1 July 2013

**CM 3423/13
ADD 1**

PTS A

COMMUNICATION

LIST OF ADOPTED "A" ITEMS

Contact:	cabinet.seances-2@consilium.europa.eu
Tel./Fax:	+32.2-281.7814/7199

Subject:	3248th meeting of the COUNCIL OF THE EUROPEAN UNION (Economic and Financial Affairs)
Date:	26 June 2013
Venue:	COUNCIL LEX BUILDING Rue de la Loi 145, 1048 BRUSSELS

CONTINUATION of the 3248th MEETING

ADDENDUM NO 1 TO LIST OF ADOPTED "A" ITEMS

Non-legislative activities

The continuation of the 3248th meeting of the Council (Economic and Financial Affairs) on 26 June 2013 adopted the "A" items listed in:

- **11123/13 ADD 1:**

11. Cohesion Policy legislative package [**First Reading**]
 - Progress Report
11003/1/13 REV 1 FSTR 60 FC 29 REGIO 125 SOC 471 AGRISTR 65
PECHE 260 CADREFIN 143 CODEC 1468
approved by Coreper, Part 2, on 19.06.2013

12. Proposal for a Decision of the European Parliament and of the Council amending the Interinstitutional Agreement of 17 May 2006 on budgetary discipline and sound financial management as regards the multiannual financial framework, to take account of the expenditure requirements resulting from the accession of Croatia to the European Union

11588/13 FIN 374

approved by Coreper, Part 2, on 26.06.2013

o

o o

Activités non législatives

La poursuite de la 3248^e session du Conseil de l'Union européenne (Affaires économiques et financières) du 26 juin 2013 a adopté les points "A" repris au document:

- **11123/13 ADD 1:**

11. Ensemble de mesures législatives relatives à la politique de cohésion [**première lecture**]
 - Rapport sur l'état d'avancement des travaux
doc. 11003/1/13 REV 1 FSTR 60 FC 29 REGIO 125 SOC 471 AGRISTR 65
PECHE 260 CADREFIN 143 CODEC 1468
approuvé par le Coreper (2^e partie) le 19 juin 2013
12. Proposition de décision du Parlement européen et du Conseil modifiant l'accord interinstitutionnel du 17 mai 2006 sur la discipline budgétaire et la bonne gestion financière en ce qui concerne le cadre financier pluriannuel, afin de tenir compte des besoins de dépenses découlant de l'adhésion de la Croatie à l'Union européenne
doc. 11588/13 FIN 374
approuvé par le Coreper (2^e partie) le 26 juin 2013